
PROTOKÓŁ NR 45/17
z posiedzenia Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie

z 27 grudnia 2017 r.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli – listy obecności w załączeniu.

Porządek posiedzenia:
Omówienie i zaopiniowanie materiałów na XLIII sesję Rady Miejskiej w Augustowie. 



Posiedzenie  Komisji  do  spraw Budżetu  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  otworzyła  
Pani Aleksandra Kleczkowska  – Przewodnicząca Komisji.

Zapoznała obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad. pkt 1
Omówienie  i  zaopiniowanie  projektów  uchwał  głosowanych  na  XLIII  sesji  Rady
Miejskiej.

- Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2017.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały w ww. sprawie.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska wyraziła wątpliwość, czy w budżecie miasta zasadnym
jest  ujmowanie  zadania  pn.:  „Baza  kajakarzy”,  skoro  na  razie  nie  będzie  realizowane.
Zdaniem Pani Radnej lepiej zapisać ten wydatek w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Pan  Skarbnik  wyjaśnił,  że  w  tym  roku  środki  na  Bazę  kajakarzy  zostały  zapisane  
w projekcie  budżetu miasta  na 2018 r.  jak również w Wieloletniej  Prognozie Finansowej.
Budżet  miasta  w  tym  roku  nie  poniesie  wydatków  na  Bazę  kajakarzy,  dlatego  nie  
ma uzasadnienia, aby ten wydatek nadal w nim utrzymywać. 

Po przeprowadzonej dyskusji  Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji
ds. Budżetu poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok
2017. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja do spraw Budżetu wyraziła
pozytywną opinię na temat projektu uchwały w ww. sprawie, 4 głosami za przy braku głosów
przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się. 

- Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/354/17 Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 10 sierpnia 2017 r. w sprawie udzielenia przez Gminę
Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały w ww. sprawie.

Po przeprowadzonej dyskusji  Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji
ds.  Budżetu  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  
Nr  XXXVII/354/17 Rady Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  10  sierpnia  2017 r.  w sprawie
udzielenia przez Gminę Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu. 
W wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  Komisja  do  spraw  Budżetu  wyraziła
jednogłośnie pozytywną opinię na temat projektu uchwały w ww. sprawie, 6 głosami za.

-  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr XLI/394/17  Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 22 listopada 2017 r. w sprawie udzielenia przez Gminę
Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały w ww. sprawie.

Po przeprowadzonej dyskusji  Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji
ds.  Budżetu  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  
Nr  XLI/394/17  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  22  listopada  2017  r.  w  sprawie
udzielenia przez Gminę Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu. 
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W wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  Komisja  do  spraw  Budżetu  wyraziła
jednogłośnie pozytywną opinię na temat projektu uchwały w ww. sprawie, 6 głosami za.

-  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  nr  XXXV/329/17  Rady
Miejskiej w Augustowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto
Augustów  Powiatowi  Augustowskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego
„Przebudowa ulicy 3 Maja w Augustowie Nr 2524B – Etap II odcinek od ul. Hożej  
do ronda Marconiego”.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały w ww. sprawie.

Po przeprowadzonej dyskusji  Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji
ds.  Budżetu  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  
nr XXXV/329/17 Rady Miejskiej  w Augustowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej
przez  Gminę  Miasto  Augustów  Powiatowi  Augustowskiemu  na  realizację  zadania
inwestycyjnego  „Przebudowa ulicy  3  Maja  w Augustowie  Nr  2524B –  Etap  II  odcinek  
od  ul.  Hożej  do  ronda  Marconiego”.  W wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania
Komisja  do  spraw  Budżetu  wyraziła  jednogłośnie  pozytywną  opinię  na  temat  projektu
uchwały w ww. sprawie, 6 głosami za.

Komisja  ds.  Budżetu  Rady Miejskiej  w Augustowie  zapoznała  się  z  projektem uchwały  
w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

- Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2017 – 2027.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały w ww. sprawie.

Po przeprowadzonej dyskusji  Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji
ds.  Budżetu  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2017 – 2027.
.  
W wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  Komisja  do  spraw  Budżetu  wyraziła
pozytywną opinię na temat projektu uchwały w ww. sprawie, 4 głosami za przy braku głosów
przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się.

Ad. pkt 2
Sprawy różne

Pani  Radna  Magdalena  Śleszyńska  zapytała  kto  jest  odpowiedzialny  za  nową  szatę
graficzną  Informatora  Miejskiego  Augustowa.  Zwróciła  uwagę,  że  ustalona  wcześniej
uchwałą Rady Miejskiej  w Augustowie identyfikacja  miasta  była zupełnie  inna,  z nowym
logo i herbem miasta. Wyraziła swoją dezaprobatę dla zaistniałej sytuacji. Zapytała w jakim
nakładzie  wydawany  jest  informator,  ponieważ  taka  informacja  nie  została  w  nim
zamieszczona. Zapytała o koszty wydawnictwa jak również czy nie musieliśmy płacić kar  
w związku z zerwaniem umowy z poprzednim wydawcą. Zwróciła uwagę, że gazetą miał
zajmować  się  Wydział  Promocji,  Kultury,  Turystyki,  po  to,  aby  nie  generować  kosztów.
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Zapytała, kto redaguje tę gazetę, dlaczego Pan Burmistrz zrezygnował w tym zakresie z usług
augustowskich firm. 

Pan Burmistrz  stwierdził,  że nowa gazeta jest bardziej przejrzysta a zamieszczone w niej
logo jest prawidłowe. Odpowiedział, że Informator został wydany w ok. 2900 egzemplarzach.
Wydawnictwo finansowano z budżetu miejskiego i nie było potrzeby płacenia żadnych kar. 
Pan Burmistrz wyraził opinię, że aktualne wydanie jest lepsze od poprzedniego. W budżecie
miejskim na ten cel zarezerwowano niezbędne środki finansowe. Pan Burmistrz zapewnił,  
że  przedstawi  Państwu  Radnym  koszty  związane  z  wydawaniem  Informatora,  które
ponoszone  są  obecnie  i  te,  które  ponoszono  wcześniej.  Oświadczył,  że  to  Burmistrz  jest
autorem Informatora w nowej szacie. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz zwrócił uwagę, że uchwałę podjęto w takim celu, aby chronić
znaki  graficzne.  Zwrócił  uwagę,  że  jeżeli  Pan  Burmistrz  twierdził,  iż  Informator  jest
czasopismem, to powinno ono być zarejestrowane w sądzie i powinno się na nim umieścić
stopkę redakcyjną. 

Pan  Radny  Paweł  Kotwica  zwrócił  uwagę,  że  wydany  materiał  jest  niestaranny  
i  w  porównaniu  do  poprzedniego  wypada  dużo  gorzej,  ponadto  Radni  zadają  pytania  
Panu Burmistrzowi, ponieważ zastanawiają się, czy wydawnictwo jest legalne. 

Pan Burmistrz zapewnił, że wszystko odbywa się zgodnie z prawem a wydawnictwo ocenił
jako  bardzo  dobre  i  nie  zgadza  się  ze  zdaniem  Radnych  w tym  względzie.  Stwierdził,  
że wszelkie wątpliwości mieszkańców na ten temat będzie wyjaśniał osobiście. 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska  zgłosiła interpelację o podanie kosztów związanych  
z wydawaniem Informatora Miejskiego Augustów. 

Pani   Radna  Aleksandra  Kleczkowska  zapytała,  co  było  powodem  zmiany  wydawcy.
Zastanawiała się, czy powodem mogły być np. koszty. 

Pan  Radna  Aleksandra  Kleczkowska  zapytała,  czy  w  przyszłym  roku  Miasto  planuje
realizować Projekt pn.: „Słoneczna Szósteczka” i kto go będzie realizował. 

Pan Burmistrz  odpowiedział,  że ww. projekt będzie realizowany przez Przedszkole nr 6  
na ul. Ogrodowej. 

Dyskutowano na temat sytuacji lokalowej ww. Przedszkola. 

Pan  Radny  Piotr  Piłasiewicz  zapytał,  czy  ww.  projekt  zakłada  remont  budynku  
na ul. Ogrodowej. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że ww. projekt nie obejmuje takiego remontu. 

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  zapytała  o  inwestycję  polegającą  na  budowie  instalacji
wykorzystującej odnawialne źródła energii na terenie miasta Augustowa. 

Pan Skarbnik odpowiedział, że ww. projekt dotyczy instalacji fotowoltaicznej. 
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Pani  Aleksandra  Kleczkowska  zgłosiła  interpelację  dotyczącą  udzielenia  informacji  
na temat inwestycji polegającej na budowie drogi dojazdowej do budynku administracyjnego
budowanego na potrzeby Urzędu Gminy Augustów na ul. Mazurskiej za kwotę 450 tys. zł.
Zapytała  na  jakiej  podstawie  w  projekcie  budżetu  zapisano  tę  kwotą  skoro  żadne
porozumienie w tej sprawie nie zostało podpisane.

Pan Burmistrz  odpowiedział,  że jest to inwestycja realizowana na wniosek Wójta Gminy
Augustów. 

Pan  Radny  Józef  Świątkowski  zapytał  o  inwestycję  dotyczącą  budowy  cmentarza
komunalnego oraz o kwestię odlesiania gruntów, która wiąże się z tym tematem. 

Pan  Burmistrz  odpowiedział,  że  procedura  w  tym  zakresie  w  porozumieniu  z  Lasami
Państwowymi wkrótce zostanie rozpoczęta. 

Zapoznanie się z wnioskiem mieszkańców ul. Łopianowej. 
Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Mieszkanka ul. Łopianowej przedstawiła wniosek mieszkańców ul. Łopianowej o przyjęcie
do budżetu miasta Augustowa na 2018 r. sfinansowania projektu budowy ulicy Łopianowej 
w ramach realizacji zadania publicznego Gminy Miasta Augustów. Przypomniała, że starania
o wybudowanie tej ulicy mieszkańcy czynią od 17 lat. Mieszkanka prosiła o wybudowanie 
do jej  posesji  drogi  dojazdowej  skoro Miasto wydało decyzję o warunkach zabudowy jej
działki.  Proponowała,  aby  wybudować  drogę  do  jej  posesji  poprzez  przykrycie  rowu
melioracyjnego.  Zapewniła,  że  mieszkańcy  ul.  Łopianowej  zainteresowani  są  założeniem
komitetu  budowy tej  ulicy,  ale  ten fakt  i  tak nie  spowoduje,  że inwestycja  rychło będzie
realizowana.  W związku  z  tym Miasto  powinno  wyrazić  zgodę,  aby  na  razie  umożliwić
dojazd  do  jej  posesji  tak  jak  to  zaproponowała  wcześniej,  natomiast  droga  powstałaby  
w dalszej perspektywie. Zwróciła uwagę, że mieszkańcy dysponują projektem budowy tejże
ulicy jak również pozwoleniem na budowę. Mieszkanka skarżyła się, że w związku z tym,  
iż do jej posesji nie można dojechać nie mogła zabezpieczyć opału na zimę. 

Pan  Radny  Paweł  Kotwica  przypomniał,  że  prowadzono  już  rozmowy  na  ww.  temat.
Tłumaczono wówczas, że położenie rury i przykrycie rowu nie rozwiąże problemu, ponieważ
przygotowanie drogi w taki sposób spowoduje, że będzie się ona zapadać. 

Pan Burmistrz stwierdził, że rów melioracyjny należałoby zasypać i wówczas problem byłby
rozwiązany. 

Radni zastanawiali  się  dlaczego Urząd wydał decyzję  o warunkach zabudowy działki  bez
dostępu do drogi publicznej. 

Pan Burmistrz zapytał, od kiedy Pani zamieszkuje na ul. Łopianowej. 

Mieszkanka ul. Łopianowej  odpowiedziała, że już od wielu lat tam mieszka. Nie zgodziła
się  z  twierdzeniem,  że  jeżeli  rów  zostanie  przykryty  nie  będzie  można  po  nim  jeździć,
ponieważ jej sąsiedzi w taki sposób mają utworzone drogi dojazdowe i dojeżdżają do swoich
posesji samochodami. 
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Pan  Burmistrz  stwierdził,  że  jeżeli  tylko  będzie  mógł  to  na  pewno  pomoże  rozwiązać
problem mieszkance ul. Łopianowej, o ile Radni wyrażą na to zgodę. 

Pan Radny Paweł Kotwica  stwierdził, że Radni wyrażają zgodę na to, aby Pan Burmistrz
pomógł rozwiązać problem mieszkance ul. Łopianowej. 

Pan  Burmistrz  zrozumiał  wypowiedź  Radnego  jako  przyzwolenie  na  zabezpieczenie
środków w budżecie na ww. cel. Pan Burmistrz stwierdził, że w związku z tym projekt tego
zadania zostanie przygotowany. 

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  przypomniała,  że  w  pierwotnej  wersji  budżetu  miasta  
na 2018 r. ww. inwestycja została ujęta, ale w efekcie zostaje z niej wykreślona. 

Mieszkanka ul. Łopianowej  poinformowała, że Pan Burmistrz trzykrotnie obiecywał jej,  
że rów melioracyjny zostanie zasypany, tak aby umożliwić dojazd do jej posesji. 

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  tłumaczyła,  że  Radni  pytali  Burmistrza,  w  jaki  sposób  
ma zamiar zrealizować zasypanie rowu na ul. Łopianowej, ale nie potrafił on na to pytanie
odpowiedzieć. 

Mieszkanka  ul.  Łopianowej  wyraziła  rozczarowanie,  że  Pan  Burmistrz  do  tej  pory  nie
spełnił składanych jej obietnic. 

Protokołowała:  Przewodniczyła:
  
          /Ewa Szczepańska/
                                                                                              Przewodnicząca 
                                                                                  Komisji do spraw Budżetu RM

                                                                                         Aleksandra Kleczkowska
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